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1. Opening en welkom, vaststellen agenda 

- Esmeralda is gelukkig wel aan de beterende hand maar een vergadering kost nog teveel 

energie. Ze heeft aangegeven dat ze het snapt als de OPR op zoek gaat naar een nieuw lid. 

Haar zoon zit nu in groep 8 dus ze gaat eind van het jaar stoppen. Iedereen kijkt in zijn/haar 

netwerk. Anders gaat het mee in de jaarlijkse verkiezingen. Actie 116 

- Overleg met RvT op 7 november. Dit is met klein comité. Hierbij sluiten de volgende mensen 

aan: Stanley, Karin, Mira en Natascha. Joyce is er als voorzitter ook bij.  

Joyce Janssen, beleidsmedewerker onderwijs van Stromenland, zou wat kunnen vertellen 

over de processen waar we nu mee bezig zijn. Dit wordt in de eerstvolgende reguliere OPR 

vergadering gepland. Actie 117 

Hoe ziet de RvT hun eigen rol met de grote transitie naar inclusief onderwijs in 2027 en 2035 

en wat hebben ze hierbij nodig van de OPR? Wat hebben ze nodig om toezicht te houden? 

Hoe zorgen we dat we in control blijven in dat proces? Kwaliteitszorg kan hierin 

meegenomen worden.  

 

2. Mededelingen 

nvt 

 

3. Notulen 29-06-2023  

Naar aanleiding van: 

- Joris was aanwezig. (staat nu op aan- en afwezig) 

- Actie: contactgegevens universitaire pabo nog niet ontvangen. Cathelijn gaat hier nog 

achteraan bij Debbie. Actie 113 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Samenstelling OPR 

Eind van het schooljaar stopt Joris met de OPR omdat zijn dochter naar het VO gaat. 

Joris is nu degene met financiële kennis. Hoe zorgen we ervoor dat we die kennis 

waarborgen? De stukken zelf zijn niet altijd het probleem, maar wel de specifieke 

regelgeving voor samenwerkingsverbanden. Joris kan vanuit zijn eigen financieel 
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adviesbureau hierin blijven ondersteunen. Hij stelt hiervoor tzt een offerte op. Actie 118 

Karin sluit bij hem aan om zich van de juiste informatie te voorzien.  

 

5. Stand van zaken jaarplan 2023 

De eerstvolgende vergadering is in december en dan ligt het jaarplan 2024 voor. De komende maand 

kan er nog input gegeven worden. 

Jaarplan 2023, stand van zaken: 

Financiën:  

- De begroting voor 2023 is opgesteld 

- Er is extra geld beschikbaar gesteld voor de wachtlijst problematiek in cluster 3. Hierdoor 

kunnen op dit moment kinderen goed geplaatst worden.  

- Er is hard gewerkt aan het verbeteren van de doelmatigheid en doeltreffendheid van 

bestedingen op zowel Stromenland- als platformniveau. Er zijn hiervoor kwaliteitsgesprekken 

gevoerd met de coördinatoren en de schoolbesturen. Dit gebeurt aan de hand van 

rapportages. Je wil weten wat er met het geld gebeurt, bijvoorbeeld met de extra middelen 

van €25 per leerling die voor de zomer zijn uitgekeerd aan de schoolbesturen.  

- Alle acties zijn voltooid en 2 acties lopen nog: risicoanalyse van het swv herijken / evaluatie 

vastgestelde vangnetregeling speciaal onderwijs.  

- Zijn de termen doelmatig- en doeltreffendheid ook als zodanig beschreven? Ja, in de 

kwaliteitsrapportages wordt gevraagd of er gepaste soberheid is en of de doelstelling 

duidelijk is. Er is dus ingebouwd dat we het kunnen meten.  

Organisatie 

- We zijn bezig om de structuur aan te passen naar de onderwijs-jeugdhulp structuur. 

- De CT’s zijn doorontwikkeld. Het wordt minder bureaucratisch. Het kon veel 

handelingsgerichter dus dat is aangepakt.  

- Het aantal platformcoördinatoren is teruggebracht van 4 naar 3. De managementlaag wordt 

kleiner gemaakt. Bij de indeling van de nieuwe clusters/regio’s zal er gekeken worden of de 

huidige verdeling van de platforms ook aangepast moet worden.  

- De platformcoördinatoren zijn allemaal in dienst gekomen van het samenwerkingsverband.  

- Gezamenlijke afspraken over eenduidige uitstraling, communicatie en werkwijzen. Er zijn 

duidelijke afspraken gemaakt, en worden nog gemaakt, over bijvoorbeeld het gebruik van de 

Stromenlandmail, dezelfde handtekening onder de mail. We heten allemaal Stromenland en 

gebruiken geen andere benamingen meer.  

Inclusiever onderwijs 

- Onze doelstellingen voor wenkend perspectief zijn behaald.  

- We zijn actief bezig met het beperken van de onderinstroom.  

- Bao-bao plaatsingen worden heel erg gestimuleerd. Goede voorbeelden worden naar boven 

gehaald zodat anderen daarvan op de hoogte gebracht kunnen worden en van kunnen leren.  

- Er is beleid ontwikkeld over het extra jaar speciaal basisonderwijs. Het kan maar dan moet er 

goede onderbouwing bij zijn.  

- Heeft Stromenland zicht op de kwaliteit van de scholen? Op dit moment gaan er rapportages 

naar de schoolbesturen waarin aangegeven staat wat er daadwerkelijk op de scholen 

gebeurt. Dit wordt gelegd naast wat de scholen zelf hebben aangegeven. De verschillen 

hierin worden besproken met de schoolbestuurders. De directeuren moeten gestimuleerd 

worden om hierover het gesprek aan te gaan in hun school.  
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Basisondersteuning 

- Er is een nieuwe subsidie HB (hoogbegaafdheid) aangevraagd. Als de subsidie er is zal hij 

uitgebreid uitgerold worden. Een deel van deze subsidie is voor fulltime voorzieningen voor 

HB. Hier zit wel een spanningsveld t.o.v. inclusief onderwijs. Ook voor HB leerlingen moet je 

een goed aanbod organiseren. Het risico bij deze groep leerlingen is dat er veel druk is om ze 

te isoleren. In de aanvraag is aangegeven dat we vinden dat er een boost nodig is voor het 

HB-onderwijs maar niet door het aantal fulltime voorzieningen te verveelvoudigen. HB 

leerlingen hebben recht op goed onderwijs, maar gecombineerd in het regulier onderwijs. 

Daar zit een spanningsveld omdat de lobby voor fulltime HB voorzieningen groot is.    

- Er is veel aandacht besteed aan het terugplaatsingsbeleid.  

- De dialoog over inclusief onderwijs is veel gevoerd. Hoe we daar kunnen komen. 

- Er is een ouder- en jeugdsteunpunt opgericht en in gebruik genomen. Deze is nog in 

ontwikkeling, maar het is nog zoeken hoe we het goed onder de aandacht kunnen brengen. 

Het wordt in alle schoolgidsen van de scholen geplaatst (als het goed is).  

Er komt nu een landelijk, gezamenlijk, dashboard.  

- Verstevigen samenwerking PO-VO is nog volop in ontwikkeling en zal volgend jaar ook nog 

een aandachtspunt zijn.  

- Het dialoog met de voorschoolse voorzieningen is al gevoerd maar zal volgend jaar ook nog 

een aandachtspunt blijven.   

De uitwerking wordt aan iedereen doorgestuurd. Fijn als men er nog goed naar kijkt en reacties 

hierop naar Bas stuurt. Wat wil men volgend jaar in her jaarplan zien?  

Het wordt in ieder geval besproken in de vergadering zonder bestuurder (21 november). Actie 119 

 

6. Themabijeenkomst deelnemersraad: toekomst specialistische voorzieningen 

Wordt volgende vergadering besproken. Dan is de notitie hierover ook klaar. 

 

7. Studiedag Stromenland 28 november 

Mini conferentie “Inclusiever onderwijs in de praktijk” voor alle medewerkers van Stromenland. Om 

het breder te dragen wordt van alle medewerkers verwacht dat ze iemand uit hun netwerk 

meenemen.  

Het is een inspirerend programma waarin mensen ook aangeven dat het ook daadwerkelijk kan, 

inclusief onderwijs.  

De uitnodiging is vooral bedoeld voor de personeelsgeleding van de OPR.  

Aanmelden kan door een mail naar Cathelijn te sturen.  

 

8. Rondvraag en afsluiting 

 

ACTIELIJST 
 

 Datum Acties Wie? Gereed 

 2023    

113 29-06-2023 Doorsturen contactgegevens universitaire pabo 

Cathelijn vraagt de gegevens op. 

Debby 

Cathelijn 

 

116 02-10-2023 In netwerk rondkijken of er iemand is die als ouder wil 

aansluiten voor kieskring Nijmegen 

Allen  
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117 2-10-2023 Joyce Janssen presentatie laten geven over de 

gewijzigde processen binnen Stromenland tijdens 

vergadering 13-12-2023 

Bas  

118 2-10-2023 Offerte laten opmaken voor financiële ondersteuning 

vanaf 2024-2025 

Joyce  

119 2-10-2023 Bespreken jaarplan 2024 in OPR zonder bestuurder 

van november 

Joyce  

     

     

 

Vergaderschema 2023-2024 

Dinsdag 7 november 2023                         met Rvt               kleine setting 

Woensdag 13 december 2023 

Donderdag 14 maart 2024 

Donderdag 18 april 2024                            met RvT              complete setting 

Maandag 17 juni 2024 

 

Zonder bestuurder 

Dinsdag 21 november 2023 

Woensdag 22 mei 2024 
 


